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Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde den 26. januar 2021 
 

Mødet blev afholdt virtuelt, alle var til stede. 

På dagsordenen stod følgende punkter: 

1. Halsnæs Kommunes afgørelse af 13. januar 2021 om lukning af stikvejen Skjalm Hvidesvej-Reinhard 
van Hauensvej. 

2. Arbejdet på Skovlinien. 

3. Nøgler til stibommen. 

4. Næste møde. 

1. Halsnæs Kommunes afgørelse af 13. januar 2021 om lukning af stikvejen Skjalm Hvides-
vej-Reinhard van Hauensvej 

Kommunens Plan- og miljøudvalg traf afgørelse om, at stikvejen ikke skulle lukkes, men samtidig stillede 
udvalget sig positivt overfor en lukning med stibom. 

Hvis dette føres ud i livet, vil en væsentlig forudsætning for ejerlaugets trafikdæmpningsprojekt være for-
spildt, da bilister skal en betydelig omvej gennem Skjalm Hvidesvej og Sune Ebbesensvej for at komme ud 
på Reinhard van Hauensvej, og formålet med trafikdæmpningsprojektet var netop at fordele trafikken, så bi-
lister mod Frederiksværk kunne se en fordel i at benytte Reinhard van Hauensvej i stedet for Skovlinien, som 
munder ud i Bisp Absalonsvej ligesom trafikken fra Sune Ebbesensvej, Bisp Eskilsvej og Skjalm Hvidesvej. 

Bestyrelsen vedtog at afvente den formelle høring af opsætningen af en stibom på stikvejen og samtidig at 
søge uddybet hvorfor udvalget stiller sig positivt til en lukning. Anders skriver til udvalgsformanden. 

2. Arbejdet på Skovlinien 

Det lader til, at der er brugt en forkert gruskvalitet på Skovlinien. Det anvendte grus ser ikke ud til at binde 
godt nok sammen på grund af for lavt lerindhold. Svend har klaget til entreprenøren, som ikke i første om-
gang mener, at der er et problem. Bestyrelsen vedtog at tage prøver af gruset og bede en uvildig ekspert om 
at vurdere kvaliteten. 

Betaling af regningen for grusning afventer nærmere undersøgelser. Entreprenøren er underrettet herom. 

3. Nøgler til stibommen 

Reinhard van Hauensvej nr. 22 har tinglyst vejret på Skovlinien, og bestyrelsen har tidligere stillet ejeren en 
nøgle i udsigt. Den er vi blevet rykket for. Samtidig har en anden grundejer henvendt sig om udlevering af en 
nøgle, da det ville være bekvemt for vedkommende at kunne åbne stibommen for gennemkørsel. 

Bestyrelsen bestemte, at ejendommen med tinglyst vejret selvfølgelig skal have en nøgle. Derimod vil besty-
relsen ikke udlevere nøgler til andre. 

4. Næste møde 

Nyt ordinært møde blev ikke aftalt. Mødet skal afholdes i god tid inden fristen for udsendelse af materiale til 
generalforsamling, men coronasituationen vanskeliggør planlægning heraf. Formanden indkalder i fornødent 
omfang til ekstraordinære møder. 


